
Bijeenkomst Bewonersklankbordgroep iDOP Riel 

27 maart 2013 

 

Aanwezig: Jozef van der Corput (voorz.) 

                  Frans Loots 

                  Martin Hermans 

                  Toon Schellekens 

                  Ilse Hoeks 

                  Jan van Groenendaal ( Weth. Gemeente) 

                  Inge Spijkers (Gemeente) 

                  Cees de Jong ( secr.) 

Afwezig:   Coen van Gorp (zonder bericht) 

 

Verslag van bijeenkomst 16 januari 2013 

De verschuivingen van iDOP-gelden, zoals die in het verslag worden genoemd, hebben betrekking 

op een bedrag dat van “jongeren”is overgeheveld naar het sportpark. Frans Loots vindt dat dit 

bedrag wel in het verslag had gemogen. Het gaat hierbij om een bedrag van 13000 Euro. De 

Wethouder wijst erop dat enige data m.b.t. de Brede School inmiddels zijn veranderd, waarover 

meer, verder in het verslag. 

 

Stand van zaken projecten 

Dorpsplein en omgeving 

Op 25 februari heeft overleg plaatsgevonden tussen gemeente en werkgroep. Vastgesteld is dat er in 

principe geen veranderingen in het inrichtingsvoorstel voor het Dorpsplein nodig zijn. Wel dient, nu 

het weiland bij de ontwikkelingen kan worden betrokken, er een goede koppeling met het plein te 

komen. Door de werkgroep is aangedrongen op het direct in gang zetten van het traject om het 

weiland te transformeren tot parkeerterrein. 

In samenhang daarmee is gesproken over de mogelijkheid over het terrein een route te realiseren in 

de richting van de school en over het achterste deel van de grond van het kerkbestuur (achter het 

kerkhof). Hierover was overleg nodig met het kerkbestuur. Ter verduidelijking is door Jeroen Klerks 

een schetsontwerp gemaakt. Dit ontwerp is door de werkgroep als perfect beoordeeld. Inmiddels 

heeft, op initiatief van Jozef (en samen met Wim en Frans), een gesprek plaatsgevonden met de 

Heer van Hees van het kerkbestuur. Deze staat positief  tegenover het voorgestelde verbindingspad 

tussen weiland/ Dorpsplein/ Leybron  en de Brede School. Hij moet en zal dit terugkoppelen o. a. 

met de pastoor, inclusief over de eventuele randvoorwaarden. 

Afgesproken is dat vóór het Collegebesluit en de start van de procedure - voor de 

bestemmingsverandering van het weiland- de werkgroep (Wim en Cees) contact zal opnemen met 

de 2 aanwonenden om een toelichting te geven en de personen te polsen over het voorstel. 

Inmiddels heeft dit  maandag 15 april plaatsgevonden, met het volgende resultaat. 

Na een aanvankelijk “alles liever laten zo het is”, veranderde dit -na de uitleg- in een positieve 

opstelling m.b.t. het schetsontwerp voor het weiland/parkeerterreintje en omgeving. Wel werden 

enige aandachtspunten meegegeven, namelijk: 

-aandacht voor groot onderhoud/vernieuwing/volledig maken van de hagen, ook langs het     

kosterpaadje; 

-het aanbrengen van verlichting i.v.m. veiligheid; 

-graag inspraak bij het type groen voor de genoemde bloemenweiden/kijkgroen ter voorkoming van 

hangjongeren of gebruik als pick-nickplek, geen banken plaatsen; 

-geen parkeerplaats direct tegen de inrit van Dorpsplein 17 (is al rekening mee gehouden); 

-geen rijrichting terug het Dorpsplein op (is nu al het geval in het voorstel); 

-graag een hondenpoepbak met zakjes; 

-bezien of in overleg met Simone Theelen een kunstobject kan worden geplaatst. 

Ook het beoogde verbindingspaadje over de zuidzijde van het kerkhof kreeg goedkeuring. 



 

Versterken accommodaties 

Wethouder van Groenendaal deelt mee dat  hij en de Wethouders Verhoeven en Sperber de 

bereidheid hebben uitgesproken bij de vaststelling van de jaarrekening in juni van dit jaar te kijken 

naar financiële middelen om de uitbouw van de Leybron mogelijk te maken. 

Frans voegt hieraan toe dat het SCAR nadrukkelijk bezig is met een gunstiger, lees goedkopere, 

uitvoering van het plan in vergelijking met voorheen. Ook wordt gekeken om zelf daadwerkelijk bij 

te dragen / zelfwerkzaamheid.  Dit zou de mogelijkheid tot realisatie ook kunnen vergroten. 

De gemeente zal het SCAR direct bij nieuwe ontwikkelingen betrekken. 

Er zal ook op korte termijn uitsluitsel volgen over het belasting/BTW-verhaal.  

Brede School 

In 2008 is door de gemeente uitgesproken in heel Goirle het brede school-concept uit te rollen, dus 

ook in Riel. Het College heeft in het ambitiedocument aangegeven basisschool De Vonder te 

transformeren naar het brede school-concept, ook fysiek. Na het terugtrekken van Leystromen is de 

gemeente nu bezig om met Het Groene Lint e.e.a. te realiseren. De Raad wil nog spreken over het 

ambitiedocument voor wat betreft De Vonder. 

Wel dient rekening te worden gehouden met de komende bezuinigingen van het Rijk op 

onderwijsgebied. Het programma van eisen en het exploitatieoverzicht voor De Vonder komen in 

september in de Raad voor een beslissing, doorgaan of niet. De gemeente heeft alleen geld om de 

school te bouwen en niet voor investeringen in kindfuncties (bij de school). In de praktijk zullen 

waarschijnlijk de ruimten meer in elkaar schuiven dan oorspronkelijk gewenst.  

Verwendag 

Deze ligt vast op 10 oktober 2013. Sponsoren worden gezocht. Met Beheer Leybron dient goed te 

worden afgestemd welke ruimten nodig zijn en hoe of wat!  

Sportpark 

De gemeente had beloofd alles in het werk te stellen bij het jubileum van V.V. Riel alles klaar te 

hebben. Helaas is i.v.m. hogere lichtmasten een wijziging van het bestemmingsplan noodzakelijk.  

Dit traject is inmiddels gestart, maar zal verder doorlopen dan de jubileumdatum (30 mei) 

Entrees van Riel 

De informatieborden aan het Bels Lijntje, over het vroegere station en het wachthuisje, zullen 

worden gemaakt en geplaatst. 

De realisatie van de kunstwerken bij de entrees is mede afhankelijk van projectaanvraag richting 

Heidemij. Dit loopt, maar de werkgroep heeft weinig invloed op de voortgang. 

De bewonersklankbordgroep spreekt zich in positieve zin uit over de aanpassing van het trottoir bij 

D'n Overkant. 

Wandelwegen 

Overleg heeft plaatsgevonden tussen Brabants Landschap (Wim de Jong) en de gemeente. Wim zal 

een begroting opstellen. Voor de aanleg van een pad, dwars over de Regte Heide, is een herziening 

van het bestemmingsplan nodig. Het is de intentie van betrokken partijen om er uit te komen. 

 

Rondvraag 

Frans vraagt of er budget is om het paadje over het kerkhof te maken. Hierop wordt door de 

gemeente bevestigend geantwoord. 

Jozef vraagt om aandacht voor een watertappunt op het Dorpsplein. De gemeente houdt ook dit in 

de gaten. 

 

Volgende bijeenkomst van de bewonersklankbordgroep: 

                                   Woensdag 12 juni om 19.30 in de Leybron 

 

 

Cees de Jong (secr.) 

4 april en 16 april 2013  


